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Delnice, 17. travnja 2015. godine

Z A P I S N I K
sa 120. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 17. travnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Gordana  Piskač,  pročelnica  Jedinstvenog
upravnog  odjela,  Davorka  Grgurić,  voditeljica  Odsjeka  za  komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno
uređenje i  promet,  Đulio Jusufi,  Voditelj  Odsjeka za proračun i  financije,  Nikola Muvrin, direktor
„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Indira Rački Joskić, ravnateljica, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg
vrtića „Hlojkica“ Delnice,  Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica,
Tomislav  Mrle,  voditelj  Stručne  službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada,  samouprave  i  uprave,
Dragan Abramović, zapovjednik JPV Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Davorin Klobučar. 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

TOMISLAV MRLE
- Centru za socijalnu skrb dostavljeni su podaci o korisnicima koji odrađuju dobivenu socijalnu

pomoć.
- Pripremljeni su i poslani materijali za Gradsko vijeće.
- Izrađeno je i otpremljeno drugostupanjsko rješenje vezano na žalbu za prijem u službu u JUO.
- Javni poziv za stručno osposobljavanje je objavljen na web stranici.
- Mišljenje uz prijedlog ugovora o pravu služnosti za HT.

TOMISLAV MRLE
- Centru za socijalnu skrb dostavljeni su podaci o korisnicima koji odrađuju dobivenu socijalnu

pomoć.
- Pripremljeni su i poslani materijali za Gradsko vijeće.
- remljeni su i poslani materijali za Gradsko vijeće.
- Izrađeno je i otpremljeno drugostupanjsko rješenje vezano na žalbu za prijem službu u JUO.
- Goranski novi list – zatražiti smanjenje cijene za 50 %.

GORDANA PISKAČ
- S predstavnicima ŽUC-a obiđena je cesta koja bi bila pristupna za autobuse za Petehovac.

Potrebno je  sa  ŽUC-om otići  kod župana  za  sufinanciranje  sanacije  ceste.  Gradonačelnik
navodi da se mora omogućiti promet do Petehovca, sasvim je svejedno kojim putem.

- Uslijed polaganja kabela kameni blokovi na Damskom mostu su destabilizirani, neki čak i
srušeni uslijed čega je desna strana Damskog mosta oštećenija. Stoga je potrebno kontaktirati
vatrogasce i Risnjak – Delnice kako bi se most popravio.

- Sastanak s Autotransom na temu linijskog prijevoza i politike cijena Autotransa.



- Dogovor oko odredbi ugovora s HT za pravo služnosti.
- Dano je očitovanje na prijedlog procjene zemljišta.
- Otvorene su ponude za izradu glavnog projekta Knjižnice, jučer je napravljen pregled ponuda.
- Dan je zahtjev i dobivena je suglasnost za rušenje hlojkica kod Vrtića.
- Kontakt s Hrvatskim vodama vezano uz njihove radove na našem području pa tako i za most

preko  Kupice  za  koji  kažu  da  nije  njihova  nadležnost.  Danas  će  se  s  gospodinom
Belobrajdićem obići teren da se vidi može li on izvršiti popravak. Gradonačelnik je zatražio
ponude za pregled građevine u statičkom smislu.

- Održan je sastanak s odvjetnikom vezano za otkup zemljišta za cestu prema Podgori.  Svi
vlasnici dobit će obavijest i prijedlog za prodaju zemljišta.

- Izrada projektnog zadatka za izradu Idejnog projekta tržnice.

DAVORIN KLOBUČAR
- Pripreme za sastanak glede sportskih susreta Grada Delnica te općina Kočevje i Ribnica.
- Održat će se prvenstvo za kuglače i kuglačice u kategoriji kadeta. Domaćin prvenstva je KK

„Goranin“.
- Tekući poslovi.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Čišćenje kruga i garaža.
- Obilježavanje mjeseca zaštite od požara.
- Registrirano je vozilo
- Dogovoren je sastanak Upravnog vijeća radi popune radnog mjesta vatrogasca.
- Obiđeni su divlji deponiji u Maloj Lešnici. Dva deponija mogu se paliti no problem je puno

najlona koji se ne pale. Kad bude akcija „Zelena čistka“ nastojat će se deponij očistiti.
- Aktivnosti oko uređenja Damskog mosta.
- Prisustvovanje Skupštini DVD Fažana.
- Prijava u Registar udruga.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Pripreme za dječju olimpijadu koja će se održati na Cresu 9. svibnja.
- Vrtić se uključio u akciju „Zelena čistka“. Sakuplja se elektronički otpad.
- Otklonjeni su nedostaci po nalazu sanitarne inspekcije. Preostaje još pokrečiti ulaz u Vrtić.

Rok za izvođenje tih radova je kraj kolovoza.
- U tijeku je rušenje jelki.
- Održano je Odgajateljsko i Upravno vijeće koje je prihvatilo zamolbu pristiglu na natječaj za

ravnatelja Vrtića i dalo prijedlog Gradskom vijeću za usvajanje, kao i materijale za upise u
vrtić.

- Problem nogometnog igrališta pored vrtića jer se urušava zemlja i kamenje.
- Razmotriti mogućnost prijave na projekt energetske učinkovitosti.
- Očekuje se nadzor inspektora zaštite na radu.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Kontakt s kandidatima koji su dostavili ponudu za rekonstrukciju Doma HV.
- Stručenje novih knjiga, nabava nove stručne literature za studente. Nabava ide i dalje.
- Dvije radijske emisije.
- Edukativno predavanje „Prevencija raka dojke“.
- Dogovori za „Noć knjige“.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Priprema kandidatura za HTZ za potpore manifestacijama. Prijavit će se dvije kandidature:

Delnička adventska bajka i  Ljetni  karneval  kojeg je inicirala  Udruga „Runolist“ iz  Crnog
Luga.



- Prisustvovanje raspravi na Općinskom sudu vezano uz radni spor s bivšom direktoricom.
- Dogovori i priprema prezentacije u ZTC-u.
- TZ je partner na festivalu samoniklog bilja u Kršanu.
- Od  TZ  PGŽ  dobivena  je  informacija  da  je  zakupljen  izlagački  prostor  na  manifestaciji

„Kupujmo hrvatsko“ koja se održava u Poreču. Ponuđena je mogućnost TZ Gorskog kotara da
se  prezentiraju  turističku  ponudu  te  će  se  na  koordinaciji  TZ  Gorskog  kotara  dogovoriti
dežurstva.

- Jučer  se  sastalo  povjerenstvo  za  popis  zajedničke  imovine  TZ  Gorskog  kotara  (štandovi,
razglas).

- Od TZ PGŽ dobiven je upit za prihvat nizozemskih novinara.

NIKOLA MUVRIN
- Sječa hlojkica kraj Vrtića i priprema površine za sadnju voćaka.
- Sanirana je ograda kod zgrade Suda.
- Demontiran je i maknut drveni pano na pomoćnom nogometnom igralištu.
- Organizirati  sastanak  s  „Imoćankom“  i  „Violom“  glede  novog  Zakona  o  pogrebničkoj

djelatnosti.
- Aktivnosti oko puštanja u rad fontane.

DAVORKA GRGURIĆ
- Zatražene  su  potvrde  na  glavni  projekt  odnosno posebni  uvjeti  i  ucrtavanje  instalacija  za

rasteretni kanal za Supilovu ulicu.
- Prijava PGŽ za pomoć u sanaciji nerazvrstanih cesta, prijaviti i sanaciju klizišta u Biljevini. 
- Pregled izvedenih radova na sanaciji cesta i pregled građevinskih knjiga.
- Dogovor za sanaciju srušenog stečka u Kuželju.
- Natkriven je kanal u Krivcu.
- HŽ je upućen dopis za čišćenje i rušenje bunara kod Pošte koji je ruševan i pun smeća.
- Pripreme za sklapanje ugovora s ugostiteljima za korištenje terase.
- Ovrhe  za  komunalnu  naknadu,  računi  za  zgradu  gradske  uprave,  ažuriranje  podataka

komunalne naknade.

ĐULIO JUSUFI
- Izrada materijala za kratkoročno zaduženje.
- Popunjavanje anketnog upitnika za Udrugu gradova o gubicima s osnove poreza i prireza na

dohodak.
- Komunikacija s Uredom za reviziju vezano za financijska izvješća za 2014. godinu.
- Bagatelna nabava za geodetske usluge, za dobrovoljno zdravstveno osiguranje te za uredski

materijal.
- Aktivnosti vezane za projekt energetske učinkovitosti.
- Poslovi vezani uz rebalans proračuna.

Dovršeno u 9,20 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.




